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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte
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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Annika Lundqvist
Vice Ordförande Marcus ”Mäsk” Birgersson

Kassör Rasmus ”Raz” Andersson
Sekreterare Annika ”Ankan” Johansson

Ledamot Josef ”Jossan” Hansson
Ordförande DP Mikael ”Håkan” Wallroth
Ordförande F6 Jessica ”Jejje” Lybark

Ordförande FnollK Filip ”Fanta” Hjort
Ordförande SNF Pontus Granström
Focumaterist Foc Britta Thörnblom

Kassör FARM Katrin Ekström

§1 Mötets
öppnande

Annika öppnar mötet.

§2 Val av
justerare

Jessica Lybark väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

§4 Val till
programråd

Vi råkade nominera istället för att välja, vi gör om och gör rätt.

Beslut: Att riva upp besultet om att nominera Rebecka Jacobsson och Märta
Lundgren till programrådsrepresentanter för F samt Hanna Rasko och Oskar
Kalldal till programrådsrepresentanter för TM.

Beslut: Att välja Rebecka Jacobsson och Märta Lundgren till
programrådsrepresentanter för F samt Hanna Rasko och Oskar Kalldal till
programrådsrepresentanter för TM.

§5 Budget Alla är nöjda med budgeten, så Raz kommer lägga fram den till sektionsmötet i
nuvarande skick.

Annika Lundqvist
Ordförande

Annika Johansson
Sekreterare

Jessica Lybark
Justerare
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§6
Verksamhetsplan

Alla är nöjda med verksamhetsplanen så Kärnstyret kommer lägga fram den till
sektionsmötet i nuvarande skick.

§7 Motionssvar

§7.1 23cl Bäsk Styret diskuterar medlemsnyttan i motionen. Vi kommer fram till att den inte är
bra för alla medlemmar. Syret anser att sektionen inte bör stå bakom denna typ av
verksamhet då den inte bidrar till medlemsnyttan.

Beslut: Styret föreslår Sektionsmötet besluta att avslå motionen i sin helhet.

§7.2 Byte av
Sektionshelgon

Styret anser att vi inte bör byta Sektionshelgon. Ankan har motiverat detta väl,
Styret vill stå bakom hennes motivering.

Beslut: Styret föreslår Sektionsmötet besluta att avslå motionen i sin helhet.

§7.3 Tidskrifts-
prenumeration

Styret anser att det är en bra ide att prenumerera på en tidskrift av det seriösare
slaget men är osäker på om de givna förslagen är de bästa. Därför vill vi skapa en
omröstning där alla sektionsmedlemmar får lämna förslag samt rösta.

Beslut: Styret föreslår Sektionsmötet besluta att uppdra åt Styret att ordna en
omröstning för vilken tidning som det skall prenumereras på och utifrån den starta
en prenumeration.

§8 Propositioner

§8.1 Antal
Stormöten

Vi har ett förslag på proposition angående antal stormöten.

Beslut: Att skicka propositionen om antal Stormöten till Sektionsmötet.

§9 Verksamhets-
berättelser

Vi har fått in verksamhetsberättelser från F6 11/12 och Styret 11/12. Vi noterar
att båda verksamhetsberättelserna kommit in för sent till Styret men väljer ändå att
lyfta dem. Båda berättelserna följer de kriterier som finns för verksamhetsberättelser.

Beslut: Att godkänna att verksamhetsberättelserna för F6 11/12 och Styret 11/12
lyfts på Sektionsmötet.

§10 Övriga
frågor

Nycklar Foc undrar vad som är policyn kring när Styrets nycklar skall använ-
das och inte. Styret tycker att det är mycket viktigt att alla känner sig trygga
med att Styret har nycklar till rummen. Vi fortsätter prata om detta på nästa
Styretmöte.

Mingelkväll Vi har fått ett mail rörande mingel, det verkar trevligt. Alla
ordföranden vidarebefordrar till sina föreningar.

Skyddrumsstädning Skyddsrummet är skinande rent. Woho!
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Ordförande

Annika Johansson
Sekreterare
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§11 Nästa möte Nästa möte blir 4 oktober 2012.

§12 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Annika kl 13:01.

Veckans serie

Annika Lundqvist
Ordförande

Annika Johansson
Sekreterare

Jessica Lybark
Justerare


